
A Sant Andreu de Llavaneres, a les 15.30 hores, del  9 de febrer de 2010, es reuneixen els
membres de la Comissió de seguiment de la marca d’ús de “La Coca de Llavaneres” Jesús León
Jimenez (President de la UBS), Carme Sala (Pastisseria Sala), Imma Sala (Pastisseria Sala), Jaume
Miralles  (Forn  de  Sant  Andreu),  Joan  Sala  (Pastisseria  Sala  Vives)  i  Joan  Rubal  (Portaveu Grup
Municipal  Gent  de  Llavaneres),  Joan  Mora  (Portaveu Grup  Municipal  ERC-AM) i  Josep  Molina
(Primer Tinent d’Alcalde i Portaveu Grup Municipal CIU), per celebrar sessió ordinària de primera
convocatòria. 

Ha excusat la seva assistència el  Antoni Graupera (President del Gremi d’Hosteleria i Turisme
de  Mataró  i  Maresme),  Jaume  Manau  (President  de  la  Cooperativa  Agrícola  Llavaneres),  Carlos
Bartomeu  (Portaveu  Grup  Municipal  PP),  Víctor  Ros  i  Casas  (Regidor  no  adscrit),  Josep  Ruiz
(Portaveu Grup Municipal SOS Llavaneres), Carme Bastida Marco (Portaveu Grup Municipal PSC).

Hi  assisteix  també  Gemma Batayé  i  Marmol,  tècnica  de  Promoció  Econòmica,  Comerç  i
Turisme.

Es proposa el debat dels punts de l’ordre del dia, proposta que és acceptada per unanimitat.

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

S’aprova l’acta de la sessió anterior amb una esmena en el punt 5, en el sentit de rectificar on diu
“STING” ha de dir “BONO, d’U2”.

2.- PLA D’ACTUACIÓ MARCA DE GARANTIA 2010

Gemma Batayé explica que el pla d’actuació de la marca de garantia per al 2010 se centrarà en tres 
punts bàsics:

1. Implementació de l’etiqueta i difusió
2. Difusió als restaurants i establiments comercials
3. Renovació de la marca i registre de la imatge

3.- APROVACIÓ DE L’ETIQUETA DEFINITIVA I FORMA D’APLICACIÓ

En relació a aquests punt, des de la regidoria es mostren les propostes de les diferents mides de la
regidoria i  s’aprova emprar la mida mitjana en les coques. Es proposa adhesiva per enganxar a la
blonda i es desestima la idea d’enganxar-la amb un pal petit damunt la coca.

S’aprova la proposta d’etiqueta per a la porta dels establiments comercials i de restauració, afegint
l’adherit i l’any de vigència.

Joan Mora proposa fer cartells que animin els establiments a emprar la coca de Llavaneres. Josep
Molina contesta que no ho acaba de veure. Joan Mora explica que a ell, tot i ser productor de pèsol,
també li agradaria poder publicitar en el seu establiment que existeix la coca de Llavaneres i que també
té marca de garantia com el pèsol. Josep Molina creu que tots els comerciants ja ho fan i que, en tot
cas, seria una campanya a part de la implementació de l’etiqueta. 

S’acorda plantejar una campanya de difusió dels logotips de la marca de garantia del Pèsol i la Coca de
cara el 2011 si hi ha pressupost suficient.



4.- PROPOSTES D’IMPLEMENTACIÓ ALS RESTAURANTS

S’informa que segons el reglament de la marca de garantia, els restaurants que ho desitgin podran tenir
la certificació per l’elaboració de la coca sempre i quan la facin dins un obrador ubicat a Sant Andreu
de Llavaneres.

Respecte les coques que les pastisseries vénen als restaurants,  s’acorda que la pastisseria repartirà
l’etiqueta d’establiment als seus clients.

La resta de restaurants, hauran de demanar directament a l’Ajuntament l’adhesió a la marca de garantia
i la corresponent visita de control.

Jaume Miralles comenta que ell no ven coques a cap restaurant.

Es demana als assistents que quantifiquin aproximadament la producció de coca que fan anualment i
que  la  regidoria  trucarà  més  endavant  per  preguntar-ho.  Es  comenta  el  sistema  més  adient  per
quantificar la producció anual i s’acorda que, d’entrada, es farà a partir de la informació que facilitin
les pastisseries.

5.- APROVACIÓ DE LES DATES DE LA PROMOCIÓ DE PRODUCTES TÍPICS 2010

Gemma Batayé explica que s’ha parlat amb la regidoria de Cultura i, en vistes amb l’èxit que va tenir 
el 2009 la celebració de la Promoció de Productes Típics una setmana abans de Festa Major, i 
juntament amb la ballada de sardanes a la plaça de la Vila, es proposa mantenir la data i fer-ho així els 
dies 20 i 21 de novembre.

Es discuteix i s’aprova la proposta.

6.- SUGGERIMENTS, INFORMES, PRECS I PREGUNTES

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 15,59 hores, de la qual s’estén
la present acta.


